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Til stede: 

Ken Petersson 

Klaus Gerschanoff 

Flemming Bertelsen  

Lars Berchen Bjerg 

Kaj Duvander 

Robert Jensen 

Henning Wolffbrandt Hansen  

Flemming Erik Dam  

Dennis Vagtborg Christensen  

Casper Meidahl Fisker 

Kim Agesen Bach 

Kim Aage Petersen  

Thomas Bøgeby Snerle  

Claus Johan Westerberg  

Thomas Hald 

Anne Mette Schou Jensen 

Susanne Koefoed 

 

Gensidig orientering 

Flemming Bertelsen (FB) orienterede om at Brøndby kommune nu havde samlet alle i den kommunale 

ejendomsenhed. 

Ken Petersson (KP) orienterede om udviklingen med ejendommen, herunder de potentielt nye lejere af de 

ledige kvadratmeter på Niv 3, landsorganisationen for KvindeKrisecentre LOKK. 

KP orienterede videre om muligheder for at købe ejendom i Sydhavnen sammen med BJMF 



KP orienterede også om ansættelse på leder sagsbehandlingsområdet, hvor Afdelingsledelsen pr. 1. juni har 

ansat Hugo Hammel, som er tidligere valgt hos 3F Chaufførerne. 

Lars Berchen Bjerg (LB) orienterede om store udfordringer i forbindelse med deres flytning til nye lokaliteter, 

hvor der var store mangler og udfordringer med IT. 

Regnskab 

KP orienterede om årets regnskab, herunder at der er et overskud, et lille medlemsfald, skat af huset og at 

bistandsfonden for en gang skyld havde et underskud. 

Repræsentantskabet godkendte regnskabet og besluttede at årets overskud skulle lægges i Bistandsfonden 

og der ved næste års regnskab kunne kigges på kontingentet hvis der blev ved med at være underskud. 

Økonomi orientering 

Repræsentantskabet tog orienteringen til efterretning 

Generalforsamling 

Repræsentantskabet ønskede at Kim Bach blev dirigent 

Form og dagsorden uændret, repræsentantskabet godkendte at PL lavede forslag til den skriftlige beretning, 

repræsentantskabet får det tilsendt efterfølgende. Repræsentantskabet tog første runde på forslag, vi skal 

tilrettelægge efter forbundets regler om fratræden- 

HB 

Ken gennemgik HB dagsordenen. 

Til punktet Fællesskabs løsninger, nikkede repræsentantskabet til det af lovudvalget fremsatte forslag, som 

indebærer at arbejdsskade sagsbehandlingen flyttes til forbundet, det vil for FOA 1 betyde en merudgift på 

ca. 150.000 kr årligt, med det nuværende antal sager. 

Ingen bemærkninger til de øvrige punkter. 


